
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokoll fört vid båtklubbens styrelsemöte den 21.8 2018 
 
Närvarande: Philip Nilsson, Ebba Söderström, Christer Söderström, Mikael Lagersson samt 
Jan Ohlander 
 
Framkom att nästan alla båtplatser är uthyrda. 
 
Rensning alternativt muddring i hamnen diskuterades. 
Rensning är OK utan anmälan emedan muddring kan ske efter anmälan till Länstyrelsen. 
Förslagsvis tar vi in offert på rensning av mindre yta. 
Philip hör med Henrik om han har någon kontakt för arbetet. 
 
Arbetsdag lördag den 13 oktober kl. 10.00 
Röja sly 
Ta upp bojarna 
Vinterstäda hamnen 
Grilla korv 
 
Janne ordnar anslag och Mikael lägger ut på facebook. 
 
Nästa möte slutet av februari 2019. 
 
Sticksjö den 21.8 2018 
 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
Ebba Söderström  Philip Nilsson 


